
Geachte raadsleden,

Al meer dan 5 jaar domineert in ons leven het mogelijk verlies van onze fijne woningen, ons
thuis. De plannen zijn tegen onze wil en hebben enorme consequenties voor onze gezinnen. De
stress van het proces, de niet bestaande participatie en de enorme financiële gevolgen laten
zijn wonden achter op mensen met een klein inkomen, maar een enorm sociaal hart voor
elkaar. Tijdens de pandemie die onze gezondheid en inkomen wil afnemen en onze toekomst in
geheel steeds onzekerder is, wil onze overheid ook nog eens ons thuis afnemen, het laatste
stukje zekerheid.

De sloop is nog steeds onwerkelijk, het proces hiernaar toe is ondoorzichtelijk en van onze
participatie is niks overgebleven. De argumenten die wij hebben gekregen voor het niet kunnen
uitvoeren van ons alternatieve plan, plan Kurstjens, zijn blijkbaar niet geldend voor de gemeente
zelf. Onze huizen zouden nu te dicht bij toekomstige flats staan, echter komen de mogelijke
vervangende woningen net zo dicht bij de rabotoren. De groene verbinding met de omgeving
was niet mogelijk omdat er een ander gebied bij wordt betrokken, dit lijkt echter geen obstakel
voor de planning van andere gebieden zoals de MWKZ en de Jaarbeurs plannen. Het proces
lijkt vooral een tunnelvisie te zijn, zonder werkelijke participatie, waarbij adviesbureaus en
ambtenaren de participatie als sta in de weg ervaren.

Met als piek moment natuurlijk het circulaire ontwerp van een flat gemaakt door onze huizen op
elkaar te stappen waar wij vervolgens vanaf de overkant naar zouden mogen kijken en af en toe
mochten logeren als we de bovenkamer via een app zouden reserveren.

De wisselende communicatie, en ethisch gebrekkige onderbouwing voor sloop geeft ons het
gevoel in de steek te worden gelaten terwijl er ons onrecht wordt aangedaan. De vervangende
woningen zijn een stap, maar dit gaat ons bijzonder veel geld kosten. Onze huren gaan na de
huurgewenning omhoog, waardoor het besteedbaar inkomen bij sommigen drastisch wordt
verminderd. Dit heeft enorme gevolgen op het kwaliteit van leven, sociale verhoudingen en
mogelijkheden tot ontwikkeling binnen de samenleving, laat staan de kansen van de kinderen in
de buurt. De “gelijkwaardigheid valt ook moeilijk te toetsen, men heeft het over oppervlak en
kamers, maar niet over bijvoorbeeld de ligging van de tuinen.

Na de huurgewenning komen wij dan ook nog als “project” op de vrije markt, dezelfde vrije
markt die nu al zoveel schade aan de stad heeft gedaan. Onze mini samenleving verkocht alsof
we broodjes op de markt zijn. Wij zijn geen product.

Ik vraag u dus te heroverwegen om delen van plan Kurstjens wel te gebruiken en onze
woningen te laten staan. Dit heeft geen impact op het aantal woningen die er gebouwd kunnen
worden maar laat een mooi deel van de Croeselaan staan.

Aangezien het proces met de gemeente ambtenaren tot nu toe vooral gekenmerkt is door foute
verwachtingen, met enorme consequenties voor ons als bewoners en de communicatie met
ambtenaren verstoord is, vraag ik u dan ook om zich in te zetten om dit team te vervangen. Wij



voelen ons enorm bedreigd, en er is bij mij geen vertrouwen meer dat deze samenwerking goed
komt. Hierin moeten de belangen van bewoners zwaarder wegen dan ambities van individuele
ambtenaren. Herhaaldelijk worden beloftes niet nagekomen of blijken zaken te veranderen, er
worden ambtelijke trucs uitgehaald om ons te kleineren.

Een lichtpuntje is dat het document aangeeft dat wij er als huurders niet op achteruit mogen
gaan qua huurrechten, aangezien een draagvlakmeting een recht is die wij nu bij Portaal wel
hebben, lijkt me dit nu vastgelegd.

Daarnaast vraag ik u om echte juridische bijstand, zodat wij het proces kunnen toetsen, bij de
raad van state en bij vervolgstappen. Een advocaat die kan onderzoeken of het proces binnen
de wet en regelgeving valt, of de gemeente haar zorgplicht nakomt, of er voorkennis is geweest
bij de aankoop van woningen en die de door de gemeente reeds gedane schade zowel
toekomstige schade kan verhalen. Wij zijn tegen wil en dank hierin terecht gekomen, met een
ongelijke rechts en kennis positie, hier wil ik letterlijk niet ook nog eens de rekening voor
betalen, maar wel het onrecht kunnen aanvechten wat ons wordt aangedaan. Dit zal ook het
voor de gemeente en politiek de situatie verduidelijken, en voor ons als bewoners voor rust
moeten zorgen.

Vechten tegen onrecht vanuit een overheid, als we iets hebben geleerd de afgelopen jaren is
dat waar de politiek voor zou moeten staan. Naast de burger.


